

Ok Vendelboerne

Konstituering og bestyrelsesmøde

Tirsdag d. 11. 2. 2025

Afbud: Per Hauge. Ellers var bestyrelsen fuldtallig

Kjeld og Ann er med på Teams

Asta kom kl. 19.15 som varslet, og Allan måtte gå kl. 19.30

1. Konstituering:

Kjeld Arildsen	genvalgt som formand på GF
Per Hauge	næstformand
Rikke Pedersen	kasserer
Hanne Bak-Mikkelsen	sekretær
Allan Reiche	ungdomsudvalg
Kirsten Holdensen	træningsudvalg
Susanne Arildsen	kortudvalg
Jens Lyhne Kristiansen	kommunikation

2. Siden sidst:

Generalforsamling og markering af klubbens 50 års jubilæum blev afholdt på Tannishus. Referat af GF er udsendt. Søren Dyrskødt og Kirsten Holdensen har taget en del fotos, samles i en mappe på hjemmesiden

Det besluttet, at næste års generalforsamling afholdes på vanlig vis i klublokalet. Det var jubilæet, der var årsag til vi valgte Tannishus igen.

Repræsentantskabsmøde i NOU møde afholdt. Asta deltog. OK Vendelboerne laver natløb 6.10. 2027

3. Økonomi:

Regnskabet er udsendt før mødet jvf. ny aftale

Rikke gennemgår det kort. Der er endvidere rundsendt tilbud fra SparNord om salg af aktier. Der er enighed om, at det er gunstigt at sælge aktierne nu.

Rikke vil forhøre sig, om det er muligt at kun to personer (kasserer og formand) tegner bestyrelsen og ikke hele bestyrelsen. Det er meget bøvlet at ALLE skal fysisk møde op i banken og underskrive aftaler.

Aktuelle medlemstal er 118. 3-4 udmeldinger, men i flg. Allan er der 5-6 på vej fra Ungdomsgruppen

4. Visionsarbejdet (fast punkt)

Vision:

- Vi vil være en attraktiv klub for hele familier
- Vi vil være en klub med mange unge udøvere
- Vi vil være en klub med et godt socialt liv.
- Vi vil være en klub for alle
- Vi vil være en klub med en sund økonomi
- Vi vil være en klub, som er synlig og anerkendt i lokalsamfundet.

Gr 1: Træning/ tovholder Allan

- Tirsdagstræningen som tilbud til alle: Skal markedsføres mere intensivt. Navnet ændres til B&U, familie og begyndertræning. Træninger oprettes som begivenhed på Facebook

Gr. 2: Kommunikation og synlighed/ tovholder Jens.

- Klubløb annonceres på Facebook. Deles i lokale grupper rundt omkring i området
- Hjemmeside, opsamling fra andre grupper – især koordinering med gruppe 5. Der skal ryddes op og sorteres/ slettes uaktuelle informationer på hjemmesiden
Forslag om fotos af bestyrelsesmedlemmer (genkendelige for nye i klubben)
- O-løb i skolerne – Jens har dialog med Lundergårdsskolen. Rasmus Carlsen har kontakter.
- Flyers med info skal igen uddeles til nye medlemmer når de møder op til løb. Vi har tidligere haft en velkomstfolder med basale oplysninger.

Gr. 3: Sociale aktiviteter/ tovholder Susanne:

- Forslag om t-shirt med navn til alle nye (og gamle) fravælges. Ideen med synligt navn er rigtig god, men i praksis for bøvllet – folk har overtrækstøj på, vælger t-shirt efter behov, ikke efter om der er navn på. Hver især kan vi overveje selv at få trykt navn på klubjakken – obs kvalitet af trykket. Kirsten undersøger mulighederne herfor.
- Sørlandsgaloppen. Et godt arrangement. Arrangeres ikke som fælles klubting, men man kan tage afsted med andre hvis man har lyst. Man arrangerer selv
- Kajakroning, sejltur, ponyridning – forslag til aktiviteter – afventer.

Gr. 4: Rekruttering og fastholdelse/ tovholdere Ann og Asta:

- Skal have aftalt møde
- Har planer om at rekruttere blandt naturelskere
- Vil fokusere på SOME, skoler, arbejdspladser
- Arrangere åbent hus løb to gange årligt
- Foreslår find-et-nyt-medlem konkurrence
- 1. prioritet er dog at få lavet velkomstmail samt en mentor liste (som vi tidligere har haft). Desuden introflyers, der skal ligge i klubkassen. Kjeld laver udkast til velkomstmail + folder til nye medlemmer. Flyers får samme tekst.

Gr.5: Organisering af arbejdsopgaver internt i klubben/ tovholder Hanne:

- Hvad betyder forkortelser, Hvilke typer løb findes der, Hvordan kommer man med til åbne løb, Hvordan får man login til O-service, Hvad finder man på Dansk Orienterings Forbunds hjemmeside, Brug af Condes osv. Alt sammen skal ind som punkter på vores hjemmeside med link til respektive andre hjemmesider
- Bestyrelsen, børneattester, medlemskab for nye medlemmer, tilbud om gymnastik
- Klubbens materiel, lokaliteter og depoter, klubbetøj og nødvendigt udstyr
- Alle ovenstående punkter skal på hjemmesiden, koordineres med Gr 2/ Jens
- Der skal udarbejdes klubløbsmanual og Banelæggerteams skal gøres bekendt hermed
- Der skal laves lamineret tjekliste til klubløbskassen, så man ved, hvad der skal være der i

- Tanker om klubaften med hands on kursus i korttrykning for interesserede
- Allan sætter link til referat fra seneste bestyrelsesmøde i ugebrevet
- Bestyrelsesmøder sættes i O-kalenderen når der er aftalt dato

5. Kommende aktiviteter

Det aftales at lave klubaften i foråret om Condes, specielt omkring opsætning og tryk. Til efteråret om banelægning

Påskeløb 2025

Ca. 25 klubmedlemmer har booket sig ind på campingpladsen. Så vidt vides. Man booker jo selv!

Skawdysten:

Stævneleder Allan, stævnekontrol Kenn Helgård Kristiansen, start Jens Lyhne. Allan har kontakt til NST og forventer godkendelse af løbsterræn i ugens løb. Der er vildt zoner i Bunken, der skal tænkes ind i banelægningen. Opstartsmøde i stævneledelsen uge 9. Allan har været i Bunken, kortet er faktisk ok – skal blot revideres lidt. Sindal næsten færdig. Uggerby klares af banelæggerne Jørn Bachmann og Kjell Walther. Indbydelsen er næsten klar. Bliver lagt på O service snarest

Banelægger langdistancen? Parkering?

Nordjysk nat 8. oktober 2025:

Stævneledelse + banelægning? / hvilket løbsterræn foreslår banelæggeren? Opslag til medlemmerne – hvem melder sig?

Nordjysk Klub-dag 2. november 2025:

Stævneledelse Thomas, Asta og Hanne. Asta finder terræn til banelægning

NJ2D 2026: Lang og mellemdistance i Tversted, stævneplads Skiveren camping

Stævneledelse Asta og Thomas

Parkering Skiveren Camping

Skovtilladelse OK dog med minusområder. OK med Katsig til fortræning og natprolog.

Banelæggere nat: Finn Hørup og Lisbeth Nielsen. Thorkild Pedersen er banekontrol

Banelæggere fortræning + lang og mellemdistance?

Bemanding: Thomas er i gang med drejebogen. Koordinerer med funktionærerne inden sommer.

Nordjysk nat 30. september 2026

Stævneledelse og bemanding?

Løbsterræn?

WCSG 2026:

11. juni Longdistance Skagen Klitplantage (Kirkemilen)

12. juni Middledistance Bunken

Det bliver måske en udfordring med skovtilladelser.

Stævneledelse, banelæggere, løbsterræn?

Natløb 2027

6. Ungdomsudvalg:

Er i færd med at arrangere træningstur til Sverige (Gøteborg) til Kr. Himmelfart. Torsdag til søndag aften. Indbydelse er på vej. Tilbuddet er åbent for alle.

KUM 2025 er tildelt Østkredsen. Er oprettet i O-service om end indbydelse ikke er at finde. Bliver formodentlig ikke opgave for OK Vendelboerne.

7. Kortudvalg:

NJ2D26: Gideminas kommer til efteråret 2025, reviderer Tversted

Nordjysk Nat 2025: Terræn - revision?

Nordjysk Klub Dag 2025: Terræn – revision?

8. Træningsudvalg:

Fast punkt – tjek konflikter med åbne løb: ingen fundet!

Banelæggere/ hjælp mangler: 2. påskedag - Bent Skjoldborg laver baner, Kim hjælper til men flere hjælpere kan bruges – til post ud og ind. Desuden til Højengran 28. september samt til Natløb 8/10

Tirsdagstræningerne kommer i O-kalenderen

Find-Vej i Vandsted: Kjeld har talt med Bo Simonsen fra DOF. Det er

Danmarksindsamlingen, der laver løb i Vandsted – og har annonceret dette på Facebook..

Via DOF's hjemmeside koster det 25,-kr at hente kort.

Find-Vej kortene i vores skove er vores ejendom

Generelt om Find-Vej: Vedligeholdelses aftaler står i GF referat 2020

Søheden : Kirsten Holdensen

Tornby : Jacob Madsen

Ulvegravene : (Ole Blomseth udmeldt)

Spejderskoven : (Mogens Christensen udmeldt)

Skallerup : Allan?

Poul Henning : Lilleheden

Specielt om Skallerup: Kjeld tjekker kortet. Vi modtager penge for at holde posterne ok og kortet opdateret. Vigtigt at overholde vores forpligtelse og tage ansvar for opgaven.

Vi har stadig foldere fra Vandsted og Skallerup. Lidt færre om Søheden.

Alle folderne ligger som pdf filer. Kan genoptrykkes af bogtrykker, f.eks. Vendia Tryk

FIND -VEJ SOM PUNKT PÅ NÆSTE MØDE

9. Kommunikation

Se tidl. under visionsgruppe 2.

10. Evt:

I forbindelse med NJ2D har såvel Kjeld som Allan fået forespørgsler fra norske klubber, om vi vil lave fortræning fredag i vores område til løbere, der bor i Skallerup og synes det er for langt at køre til Svinkløv, når de kommer fra færgeren fredag. Kjeld kontakter AOK og foreslår, vi laver baner – tager f.eks. 40,- kr. pr kort og deler beløbet med AOK.

11. Næste møde onsdag d. 23/4 kl. 18.30

Mødet slut 20.40

Referent Hanne Bak-Mikkelsen